
Zápis z jednání předsednictva svazku Střed ze dne 

21.1.2002 

Program: 

1. Kontrola plnění úkolů 

2. Návrh rozpočtu na rok 2002, výsledek hospodaření za rok 2001 vč. revize. 

3. Informace o projektu Sapard. 

4. Zhodnocení účasti na Regiontour 2002 

5. Různé. 

Účast viz. prezenční listina. 

Ad1) Pan Pazdera přivítal přítomné a konstatoval, že úkoly od posledního 

jednání předsednictva dne 26.11.2001 a následného shromáždění členů dne 

13.12.2001 jsou splněny nebo se průběžně plní. 

Ad2) Pan Pazdera seznámil předsednictvo s konečným výsledkem hospodaření 

svazku v roce 2001 a s návrhem rozpočtu pro rok 2002 (viz.příloha). K 

přednesené zprávě nebyly připomínky. Oba materiály budou předloženy k 

projednání nejbližšímu shromáždění členů spolu se zprávou revizní komise.  

Závěr:  

Předsednictvo: 

a) souhlasí s výsledky hospodaření svazku za rok 2001 a s návrhem rozpočtu pro 

rok 2002. 

b) ukládá panu Pazderovi předložit tyto materiály ke schválení nejbližšímu 

shromáždění členů. 

Ad3) Pan Pazdera podal informaci o jednání s ing. Matouškovou z MMR a Mgr. 

Hubínkem. Obsahem jednání bylo získat nejnovější informace o přípravě fondu 

Sapard a zajistit přípravu vzoru smlouvy o pronájmu majetku obcí svazku a 

smlouvy o přistoupení čl.obcí k účasti v programu Sapard.  

Členové předsednictva se v diskusi shodli, že i přes složitou finanční situaci je 

třeba v přípravě podkladů pro Sapard pokračovat. Bylo by však vhodné připravit 

dopis na MF a MMR ČR ohledně stanovení max. 15% zadluženosti obcí, s 

poukázáním na potřebnost tuto hranici zvýšit. Tento dopis připraví pan Pazdera 

a bude projednán na příštím jednání předsednictva dne 11.2.2002. 

Pokud jde o POV, i přes upozornění MMR o snížení prostředků, budou již 

podané žádosti ponechány tak, jak byly předloženy v březnu 2001. 

Možné projekty z SFMP Phare budou projednány rovněž na jednání 

předsednictva dne 11.2.2002. Členské obce budou vyzvány k zaslání možných 

námětů. 

Závěr: 

Předsednictvo: 

- souhlasí s pokračováním příprav fondu Sapard 



- souhlasí s ponecháním žádostí z POV beze změn 

- ukládá panu Pazderovi připravit na příští jednání předsednictva návrh dopisu 

MF a MMR  

- ukládá panu Pazderovi předložit předsednictvu možné návrhy na dotace z 

fondu Phare v rámci svazku 

Ad4) Pan Látka, ing.Picka Dr.Kusý, kteří se zúčastnili Regiountour 2002 se při 

hodnocení úrovně stánku Domažlicka shodli na tom, že stánek měl dobrou 

úroveň, vybavení i organizací. Lze konstatovat, že se stánek líbil.  

Pan Látka doporučuje pro eventuální příští účast uvažovat o obrazové 

dokumentaci (stojan s foto). 

Pan ing.Picka doporučuje začít s přípravou Regiontour 2003 co nejdříve. K 

tomu oslovit ostatní mikroregiony Domažlicka, zda se nechtějí ujmout příští 

organizace. Bylo by vhodné také uvažovat o změně prezentace sponzorů, a to 

uvedením názvu s logem. Dále by bylo potřebné zjistit představy KÚ Plzeň o 

účasti a prezentaci kraje na Regiontour 2003 . 

Pan Pazdera doporučuje zajistit pro příští ročník více propagačních materiálů od 

sponzorů a obcí Domažlicka a uvažovat o zpracování jednotného letáku svazku.  

Mgr.Tomášková a pan Látka upozornili na možnost využití panelů ze stánku i v 

průběhu tohoto roku. Zájem má MKS Domažlice a IC Horšovský Týn, které se 

dohodnou na termínech využití.  

Ing. Picka doporučuje zaslat všem sponzorům poděkování s případnými fotkami 

stánku a společně s pí Kaiserovou zajistit svolání komise CR za účasti všech IC, 

zúčastněných mikroregionů, členů předsednictva svazku a zástupců OkÚ, k 

závěrečnému vyhodnocení Regiontour 2002 a projednání představ o účasti 

Domažlicka na Regiontour 2003. 

Závěr: 

Předsednictvo: 

a) bere na vědomí informaci o dobré prezentaci Domažlicka na Regiontour 2002 

b) ukládá Dr.Kusému ve spolupráci s pí Kaiserovou organizačně a obsahově 

připravit jednání komise CR, v co nejbližším termínu 

c) informovat pana Peroutku o závěru předsednictva k využití panelů s tím, že 

pokud by o využití panelů v průběhu roku 2002 byl zájem subjektů mimo členy 

svazku Střed a Chodské ligy, bylo by toto možné, avšak za fin.úhradu, jejíž výši 

by určilo předsednictvo svazku 

Ad5) Nebyly žádné návrhy. 

Zapsal: Dr.Kusý 

 


